
Referat fra FAU-møte, 12. februar 2019 
 
Oppmøte: 
 
Trond Aadland (1K), Unni Østrem (7K), Halldis Madsen (3K), Marte Kapsberger-Mikkelsen 
(4E), Janicke Knutsen (1K), Pål Ellingsen (2K), Herdis Brunborg (3E), Trond Erik Stølås (2K), 
Elin A. Danielsen (6K), Else Storesund (5K), Kristian Valevatn (2E)  
 
Per Songstad (Rektor, tilstede under del 1) 
 

1. Informasjon fra rektor 
 
1.1 Inntak, skoleåret 19/20 
 
Oppfølging fra forrige møte, hvor rektor opplyste at 35 elever skulle ha fått tilbud om plass på 
Eventyrskogen for neste skoleår. Antallet er nå redusert til 27 elever, ettersom foresatte til 6 
elever har bedt om overflytting til Krohnengen og 2 har meldt fra om at de flytter ut av 
skolekretsen. Det blir dermed ikke behov for endringer i bygningsmassen dette skoleåret. 
 
For Krohnengens vedkommende har foresatte til 8 elever søkt om overflytting fra Christi 
Krybbe til Krohnengen, og alle disse vil bli tilbudt plass. 
 
Til neste år vil årets 1. trinn på Krohnengen fortsette i sine nåværende lokaler,mens neste 
års 1. trinn vil få lokaler inn fra foajeen. SFO følger lokalene til de enkelte trinnene. 
 
1.2 Kurs i koding 
 
Deler av personalet har vært på kurs i koding, slik at dette kan tilbys i opplæringen til 
elevene. En begynner nå med koding i 3. trinn, og det er et mål om at alle på 3. trinn skal ha 
fått prøve seg på dette i løpet av inneværende skoleår. Kursingen blir gitt i SFO-tiden, og de 
på 3. trinn som ikke er på SFO vil bli fulgt opp utenom.  
 
Videre vil elever 4. trinn få tilbud om gratis kurs i koding gjennom “Code Studio” (organisert 
via Høgskulen på Vestlandet) i SFO-tiden. Dette blir altså bare et tilbud for de i 4. trinn som 
går på SFO. 
 
1.3 Internkontroll/tilsyn 
 
Det ble avholdt tilsyn og gjennomgang av internkontroll på Krohnengen og Eventyrskogen 
onsdag 13. februar. FAU vil få videre tilbakemelding når rapporten fra tilsynet foreligger.  
 
1.4 Brukerundersøkelsen 
 
I tidsrommet 13. februar til 5 mars blir det sendt ut mailer fra Rambøll, som organiserer 
brukerundersøkelser på vegne av kommunen. Det er viktig for skolen at svarprosenten blir 
så høy som mulig. 
 
1.5 Hjertesone 
 
Neste ledd i arbeidet med kommunens “Hjertesone”-prosjekt er at det skal leveres inn en 
“trafikksikkerhetsplan” med beskrivelse av det trafikale nærområdet og hvilke 



trafikksikringstiltak (som lys, fartsdempere, etc) som bør etableres. FAUs trafikkgruppe 
arbeider med denne planen, som vil bli slått sammen med skolens plan.  
 
1.6 Kosthold/retningslinjer for sukkerholdig mat på skole og SFO 
 
1.6.1 Jogurt og polarbrød på SFO 
 
På et foreldremøte var det blitt tatt opp om produkter som polarbrød og jogurt burde være en 
del av menyen på SFO, med tanke på mengde tilsatt sukker. Rektor hadde følgende innspill 
fra skolens side: 
 

• Måltidet på SFO skal være sunt og variert 
• Barna skal være delaktige i matlagingen 
• Det er delt ut meny som viser oversikt over hvilken mat som tilbys 
• Skolen ønsker at flest mulig elever ønsker å spise mellommåltidet på SFO, og ser 

derfor nytten av å variere mellom brødskiver, knekkebrød, polarbrød og jogurt med 
kornblandinger etc. 

 
Skolens innstilling er at dersom det er en gjennomgående oppfatning i foreldregruppen at 
polarbrød og jogurt skal tas bort fra menyen, så vil skolen etterkomme dette. Dersom det 
derimot kun er et problem for enkelte av foreldrene at disse produktene tilbys, så ønsker 
heller skolen at de enkelte foreldrene gjør avtaler med egne barn om hva de skal spise på 
SFO. 
 
Det fulgte så en runde med diskusjon, hvor en del av FAU-medlemmene også hadde hentet 
inn synspunkter fra eget trinn. Det synes ikke å være noen etablert oppfatning i 
foreldregruppen at de nevnte produktene bør tas bort; mange foreldre var positive til 
menyen, mens andre ikke hadde noen mening om hvorvidt disse produktene burde bli 
tilbudt. Oppsummert var det enighet om følgende: 
 

• Foreldregruppen setter pris på å få informasjon om menyen og mattilbudet generelt 
på SFO 

• Det bes om at skolen sørger for at det tilbys variert mat 
• Det oppfordres til at skolen ser på muligheter for å  gjøre matlaging til en sosial 

aktivitet og en ressurs på SFO, og ikke som en “belastning” 
 
1.6.2 Energibar/mellombar 
 
Energibarer og såkalte mellombarer har blitt populært blant mange elever. Innhold og 
næringsinnhold varierer stort, og enkelte barer er i realiteten like sukkerholdige/usunne som 
godteri. Det er noe forvirring om disse er tillatt, og mange foreldre opplever også et press fra 
sine barn om at de ønsker å få med seg slike barer i matboksen. 
 
Spørsmålet er om skolen skal forby/fraråde mellombarer/energibarer, eller ikke? 
 
Rektor innledet med å fortelle om skolens retningslinjer: 
 

• Krohnengen og Eventyrskogen har et uttalt mål om å være en “sukkerfri skole”, men 
at dette nok heller burde presiseres til at skolen ønsker å være “snopefri”. Dette 
skriver seg tilbake til et vedtak som ble fattet for noen år tilbake, hvor det hadde blitt 
en utbredt praksis at elevene hadde med seg kaker, is etc. på skolen i forbindelse 
med bursdager 

• Skolen har videre gitt de enkelte lærerne et handlingsrom når det gjelder 
dagsturer/lengre turer, til å godta at elevene da kan ta med kjeks eller sjokolade 



• Skolen anbefaler at elevene ikke har sjokoladepålegg etc. i matboksen, men forbyr 
det ikke 

 
Under etterfølgende diskusjon ble det, som med mattilbudet på SFO, uttrykt varierende 
oppfatninger. Det var ingen konsensus om at slike energibarer bør forbys eller frarådes fra 
skolens side. 
 
1.6.3 Kosthold som tema 
På samme måte som mange foreldre hadde nytte av en oppdatering og felles refleksjon 
omkring barn og medier på skolens temakvelder i høst, kan det vurderes å arrangere en form 
for temakveld om kosthold og barn, for eksempel i regi av Nasjonalt senter for mat, helse og 
fysisk aktivitet ved Høgskulen på Vestlandet. 
FAU oppfordrer til at alle klassene/trinnene tar opp spørsmålet om kosthold på skolen og 
spesielt om energibarer/mellombarer, på foreldrestyrt foreldremøte i vår, slik at skolen 
eventuelt kan se om slike barer bør forbys/frarådes. Dette kan også gi en pekepinn på 
interessegrunnlaget for felles kostholds-temakveld.  
 

2. Nærmiljømidler og finansiering av aktiviteter i SFO-tiden 
 
FAUs SFO-gruppe ønsker å få til et mer variert tilbud for de eldste barna på SFO, med 
mulighet for barna til å melde seg på valgfrie aktiviteter og kurs avholdt av eksterne 
instruktører i SFO-tiden. Eksempler på aktiviteter kan være sjakk, musikk, parkour, 
skrivekunst, animasjon etc.  
 
Om vi skal få til eksterne aktiviteter på SFO så krever dette finansiering, ettersom skolens og 
SFOs tilbud skal være gratis for elevene. FAU har p.t. en pengebeholdning på ca. 80.000 kr, 
samt årlige inntekter først og fremst gjennom 17. mai-arrangementet. I tillegg er det mulig å 
søke kommunen om “nærmiljømidler”, hvor det tidligere år har blitt søkt om penger til “bli 
kjent-arrangementer” for 1. og 5. trinn. 
 
FAU ser at det har blitt løyvet mer penger som nærmiljømidler, enn hva som strengt tatt har 
vært nødvendig for å avholde bli kjent-arrangementene. Det ble derfor foreslått å 
omdisponere fordelingen av FAUs inntektskilder ved å søke om- og bruke nærmiljømidler til 
å delfinansiere SFO-aktiviteter, og heller bidra til 1. og 5. trinns bli kjent-arrangementer med 
FAU-midler.  
 
Det ble poengtert at de elevene som ikke går på SFO, også bør få tilbud om å melde seg på 
de eksterne aktivitetene som vil bli avholdt for jevnaldrende i SFO-tiden.  
  
Videre var vi inne på om FAU kan organisere noe for mellomtrinnet, som ikke har SFO, like 
etter skoletid, for eksempel en aktivitet i bydelshuset med lav egenandel. FAU-
representanter på 5.-7.-trinn kan gjerne utrede interessegrunnlag og muligheter og ta opp 
igjen spørsmålet på et senere FAUmøte. 
 

Vedtak:  
 

• FAU søker om nærmiljømidler for å delfinansiere eksterne aktiviteter i SFO-tiden 
• FAU vil bidra med støtte til bli kjent-arrangementer på 1. og 5. trinn direkte fra FAUs 

midler 
 
3. Trafikksikkerhet 
 



3.1 Uanmeldt trafikkaksjon 
 
Den uanmeldte trafikkaksjonen som ble avholdt i januar ble diskutert. Det var enighet om at 
det var bra med en uanmeldt aksjon, og at dette bør videreføres. Det ble også påpekt at det 
var lite trafikk den aktuelle dagen, særlig om ettermiddagen, og at neste års uanmeldte 
trafikkaksjon ikke bør avholdes på en fredag. 
 
3.2 Innspill til bybaneutbyggingen 
 
Det vises til referatet fra 15.1.19 om møtet med kommunens delprosjektledere for 
bybaneutbyggingen, og muligheten for FAU til å påvirke beslutningene som tas. Det ble 
avholdt et ekstraordinært møte den 29. januar hvor tilsammen seks  FAU-medlemmer møtte 
og diskuterte aktuelle trafikksikringstiltak og muligheter for å avdempe effektene av den 
forventede trafikkveksten som vil komme når Bryggen stenges for trafikk.  
 
Innspillene fra det ekstraordinære møtet ble diskutert. Med solid innsats fra Herdis hadde alle 
innspillene blitt samlet på et stort kart med koder for muligheter og problemer. Kartet er lagt 
ut på FAUs delte sider: https://drive.google.com/drive/folders/1cvYDM5v5mVttFoxlS-
1LvMwmT1dRZ6iu 
 
Det ble vedtatt at FAU-medlemmene ber sine trinn om innspill til kartene innen 4. mars, slik 
at disse kan bli samlet og presentert til bybaneplanleggerne. Det ble nevnt at vi bør invitere 
delprosjektlederne til befaring, for å gå igjennom de aktuelle forslagene og 
problemområdene.  
 
3.3 Trafikkskilt 
 
Trond Erik har skaffet 4 “skoleveiskilt” fra Viking Redninstjeneste. Disse ble fordelt slik at to 
skilt henges opp rundt Krohnengen og to rundt Eventyrskogen.  
 
4. Årshjul 
 
4.1 Kommende møter 
 
De neste FAU-møtene er satt til 12. mars, 9. april og 7. mai.  
 
På møtet 12. mars vil det bli en påminnelse om å kalle inn til foreldrestyrt foreldremøte, som 
skal avholdes i løpet av april eller mai i regi av FAU-representant, og det ble poengtert 
viktigheten av at neste års FAU-representanter og klassekontakter velges på dette møtet slik 
at FAU kan konstitueres så snart som mulig etter skoleferien.  
 
4.2 Årets 17. mai-arrangement 
 
Det nærmer seg 17. mai, og arbeidsgruppen vil nå begynne med å se på 
erfaringsdokumentene fra tidligere års arrangementer. Arbeidsgruppen består fra før av Tine 
Skar, Pål Ellingsen og Kristian Valevatn. I tillegg meldte Trond Erik Stølås og Halldis Madsen 
seg til å delta ved behov. 
 
Det ble presisert at det som alltid vil bli fordelt oppgaver til samtlige trinn.  
 

5. Referat 
Referatene fra FAUmøtene ligger på Google disk og publiseres på skolens nettside når de er 
gjennomgått av FAU-ledergruppen og rektor. FAU-medlemmene leser på eget initiativ 



referatet i forkant av påfølgende møte, og kommenterer i starten av møtet dersom det er 
merknader til referat fra forrige møte. 
	


